



Wedding Ceremony Package at Upper Farm Upper Farm 證婚儀式

HK\$32,000

Offer includes 優惠包括

- Exclusive use of Upper Farm for 2 hours (between 9 am to 6 pm)
獨家使用Upper Farm 2小時（早上9時至下午6時期間）
- Complimentary venue setup including floral decoration, ceremony table and chairs
免費會場花藝裝飾並提供證婚枱及座椅
- Complimentary use of audio system including two speakers and two wireless microphones
免費使用會場音響設備包括兩個揚聲器及兩支無線咪
- Parking space at Harbour North Phase 1 for a maximum of 3 vehicles (3 hours each)
最多3輛私家車於北角匯商場一期免費停泊3小時

For enquiries, please contact Events Department at 3762 1234 or hkgct.events@hyatt.com
查詢請致電3762 1234或電郵至 hkgct.events@hyatt.com 與宴會統籌部聯絡

Terms and conditions 條款及細則

- 10% service charge applies.
以上價目均另設加一服務費。
- Valid for bookings from 1 January 2022 to 31 December 2022
適用於2022年1月1日至12月31日的預訂。
- The package is valid for a maximum of 40 persons.
參加者上限為40人。
- No food and beverage services can be served at Upper Farm.
Upper Farm不設餐飲服務。
- Offer is subject to availability and change without prior notice.
優惠視乎供應而定，價格調整將不作另行通知。
- In the event of any disputes, the decision of Hyatt Centric Victoria Harbour Hong Kong shall be prevail.
如有任何爭議，香港維港凱悅尚萃酒店將保留最終決定權。